
Referat Legepladsudvalgsmøde 4/10 2023 

Deltagere: Mette, Alexander, Christoffer, Michelle, Flemming, Jens & Stefan 

Fraværende: Jonas & Mikela 

Referent: Stefan 

Vært: Mette 

 

Det forventes at der kan kaldes ind til ekstraordinær generalforsamling i Medio november 2023. 

Grundejerforeningsbestyrelse mødes 10/10 hvorefter invitationer udsendes umiddelbart efter. 

Der er lavet 1 one-pager for hver løsning (Mikala rykkes af Stefan). 

Der fjernes bemærkninger som økonomi og garanti og fokuseres i stedet på materialer, udseende, 

vedligehold, leverandøren som helhed mm. 

Onepagers uploades dernæst på udvalgets facebookside så de kan udsendes som bilag. 

Der er enighed om at alle løsninger præsenteres som værende til et budget på ca. 500.000 +/- 10% 

og årligt vedligehold og tjek sættes til 5000,- 

Stefan laver indledning/introduktion til indkaldelsen hvor proces, beslutninger mm. forklares 

hvorefter det præciseres hvordan afstemning vil forløbe; 

1. Skal vi have en legeplads? 

a. Ja eller Nej  

i. Hvis Ja – gå da til pkt. 2 

ii. Hvis Nej – gå hjem igen 

2. Skal den ligge i område C såfremt tilladelse kan udstedes af kommunen? 

a. Ja eller Nej 

i. Hvis Ja, oplys om forbehold for placering grundet kommunal accept kræves, 

derefter gå til pkt. 3 

ii. Hvis Nej, diskuter om andre potentielle områder der kan stemmes igennem 

på ordinær generalforsamling i Maj 2024 

3. Der stemmes om hvilken af de 5 løsninger der arbejdes videre på 

a. Pointafstemning 1 til 5 point – hvor 5 er det man bedst kunne tænke sig. 

i. Den med flest point arbejdes der videre på mhb. etablering i foråret 2024 

ii. Forbehold for finansiering – der er afsat 300.000,- og derfor skal der skaffes 

200.000 via fonde og lokale donationer/sponsorater.  

 

Introduktion mm. sendes til resterende medlemmer i udvalget før 10/10 hvor denne præsenteres og 

tilrettes på bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen vil stå for indkaldelse til den ekstraordinære generalforsamling samt stå for alt praktik 

herom. Udvalgets medlemmer bistår med support til afvikling på dagen. 

Der indkaldes ikke til flere møder i udvalgsregi før den ekstraordinære generalforsamling. 


